
BÆRUM KOMMUNE
POLITISK SEKRETARIAT

MØTEPROTOKOLL

FORMANNSKAPET
26.10.2022 kl. 14:00 - 18:00

Dato: 27.10.2022

Orientering
Status energiknapphet fra et beredskapsperspektiv v/beredskapsleder Elin Eriksen
_________________________________________________________________________

Møte med velforeningene klokken 16:30-18:00
________________________________________________________________________________

Møteleder: Parti
Lisbeth Hammer Krog H

Følgende medlemmer møtte: Parti
Kari Brodin Seljelid Ap
Kjell Maartmann-Moe Ap
Torbjørn Espelien Frp
Dag Egil Strømme H
Lisbeth Hammer Krog H
Maria Barstad Sanner H
Ole Kristian Udnes H
Siw Wikan H
Cristin Xiaojun Liu MDG
Stein Stugu R
Ragnar Molland Sp
Eirik Trygve Bøe V
Wenche Steen V

Følgende medlemmer hadde gyldig forfall: Parti
Haakon Kvenna Veum H
Morten Skauge H

Følgende varamedlemmer møtte: Parti
Asbjørn Nilsen H
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Elisabeth Fremstad Aukrust KrF

Antall representanter: 15

Fra administrasjonen Tittel
Arthur Wøhni
Torge Railo

Terje Trovik

Brynhild Farbrot

direktør samfunns- og byutvikling
direktør bymiljø, eiendom og 
utbygging
konstituert direktør organisasjon, 
styring og utvikling
direktør oppvekst

SAKSLISTE

Saksnummer Sakstittel
156/22 Godkjenning av protokoll

157/22 Leif Tronstads plass 7, Viken hovedkontor  - 
detaljregulering - 2. gangs behandling

158/22 Fjelltunveien 1 - detaljregulering - 2. gangs behandling

159/22 Naturmangfoldstrategi for Bærum kommune  - 
1.gangsbehandling

160/22 Bibliotekmelding - Revidert forslag til Bibliotekplan 
med prioriterte tiltak

161/22 Barnehagebehovsanalyse 2022-2041 
Kommunedirektørens forslag

162/22 Økonomimelding II - 2022

163/22 Innbyggerforslag, jf. kommuneloven § 12-1: "Fjern 
Fornebuskatten" - Svar på spørsmål

164/22 Henie Onstad kunstsenter- søknad om tilskudd

165/22 Innføring av fullskala henteordning for glass- og 
metallemballasje

166/22 Plan for visuell kunst i offentlige rom i Bærum

167/22 Lønnås sykehjem - totalrehabilitering av bygg

168/22 Rykkinnhallen Hall B rehabilitering/nybygg 

169/22 Referatsaker
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170/22 Ekstraordinære tiltak for energisparing

171/22 Henvendelser og innspill

172/22 Forslag til ordning med "kortsiktig likviditetslån" -  
kommunal forskuttering av statlig strømstøtte til 
frivillige organisasjoner/idrettslag

Eventuelt
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Sak 156/22: Godkjenning av protokoll

Forslag til vedtak:
Protokoll fra formannskapets møte 12.10.2022 godkjennes slik den foreligger. 

Behandlingen i møtet:

Votering:
Enstemmig godkjent.

FSK - 156/22 - 26.10.2022:
Vedtak:
Protokoll fra formannskapets møte 12.10.2022 godkjennes slik den foreligger. 

Sak 157/22: Leif Tronstads plass 7, Viken hovedkontor  - detaljregulering - 
2. gangs behandling

Planutvalget-13.10.2022-165/22
Innstilling: 
Forslag til offentlig reguleringsplan, detaljregulering for Leif Tronstads plass 7 – Viken 
hovedkontor, planID 2021021, som vist på plankart dokument 6011858 og i 
bestemmelser, dokument 6007278, vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-12 med 
følgende tillegg og endringer:

1. Reguleringsplanens bestemmelser §1.1. som forutsetter at «planen skal legge til rette 
for et kontorbygg som skal romme fylkeskommunens administrasjon», åpner for at nye 
Akershus fylke kan etablere sitt administrasjonsbygg her.

2. Dersom det vedtas å legge fylkesadministrasjonen for Akershus til Leif Tronstad plass 7, 
forutsettes det at byggets utforming og reguleringsplanens bestemmelser tilpasses den 
nye fylkeskommunens arealbehov - før rammetillatelse gis.

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Forslag til offentlig reguleringsplan, detaljregulering for Leif Tronstads plass 7 – Viken 
hovedkontor, planID 2021021, som vist på plankart dokument 6011858 og i 
bestemmelser, dokument 6007278, vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-12.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble vedtatt mot 3 stemmer (MDG, Frp, R).

FSK - 157/22 - 26.10.2022:
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Innstilling: 
Forslag til offentlig reguleringsplan, detaljregulering for Leif Tronstads plass 7 – Viken 
hovedkontor, planID 2021021, som vist på plankart dokument 6011858 og i 
bestemmelser, dokument 6007278, vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-12 med 
følgende tillegg og endringer:

1. Reguleringsplanens bestemmelser §1.1. som forutsetter at «planen skal legge til rette 
for et kontorbygg som skal romme fylkeskommunens administrasjon», åpner for at nye 
Akershus fylke kan etablere sitt administrasjonsbygg her.

2. Dersom det vedtas å legge fylkesadministrasjonen for Akershus til Leif Tronstad plass 7, 
forutsettes det at byggets utforming og reguleringsplanens bestemmelser tilpasses den 
nye fylkeskommunens arealbehov - før rammetillatelse gis.

Sak 158/22: Fjelltunveien 1 - detaljregulering - 2. gangs behandling

Planutvalget-13.10.2022-164/22
Innstilling: 
Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Fjelltunveien 1, planID 2020017, som 
vist på plankart dokument 6024717 og i bestemmelser, dokument 6023197, vedtas, jf. 
plan- og bygningsloven § 12-12.

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Fjelltunveien 1, planID 2020017, som 
vist på plankart dokument 6024717 og i bestemmelser, dokument 6023197, vedtas, jf. 
plan- og bygningsloven § 12-12.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble vedtatt mot 2 stemmer (MDG, R).

FSK - 158/22 - 26.10.2022:
Innstilling: 
Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Fjelltunveien 1, planID 2020017, som 
vist på plankart dokument 6024717 og i bestemmelser, dokument 6023197, vedtas, jf. 
plan- og bygningsloven § 12-12.
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Sak 159/22: Naturmangfoldstrategi for Bærum kommune  - 
1.gangsbehandling

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-20.10.2022-096/22
Innstilling:

1. Utkast til naturmangfoldsstrategi for Bærum kommune legges ut til offentlig 
høring. Bærum kommune har som mål å være arealnøytral. 

2. Kommunedirektøren bes utvikle en metodikk for arealregnskap som kan 
rapporteres årlig og brukes til å følge opp målet.

3. Temaet Reparasjon og restaurering av ødelagt natur tas inn i strategien.
Begrunnelse: Mange steder i Bærum kan naturverdier økes og naturmangfoldet styrkes 
ved å rydde opp, tilbakeføre eller rehabilitere naturforhold som er skadet og ødelagt av 
tidligere tiders aktiviteter. Når handlingsplanen for naturmangfold utvikles er det viktig at 
strategien har tatt stilling til hvordan disse problemstillingene skal håndteres.

Planutvalget-13.10.2022-162/22
Innstilling:
Utkast til naturmangfoldstrategi for Bærum kommune legges ut til offentlig høring med 
følgende endringer og tillegg:

Temaet "Reparasjon og restaurering av ødelagt natur" tas inn i strategien.

Begrunnelse: 
Mange steder i Bærum kan naturverdier økes og naturmangfoldet styrkes ved å rydde 
opp, tilbakeføre eller reetablere naturforhold som er skadet og ødelagt av tidligere tiders 
aktiviteter. Når handlingsplanen for naturmangfold utvikles er det viktig at strategien har 
tatt stilling til hvordan disse problemstillingene skal håndteres.

Når Norges forpliktelser i FNs nye naturavtale vedtas skal det vurderes å følge opp med 
lokal politikk for Bærum som bidrar til å oppnå disse målene.

FN er i ferd med å utvikle avtaler som forplikter medlemslandene til mer og raskere 
handling for å løse naturkrisen. Norge vil påta seg slike forpliktelser. Selv om omfang og 
form på forpliktelsene ikke er kjent ennå er det sikkert at rask handling er avgjørende. Et 
prinsippvedtak nå om å justere Bærums naturmangfoldsstrategi når forpliktelsene er 
kjent vil sikre raskere lokal handling enn å vente på neste ordinære rullering av 
naturmangfoldstrategien.

Bærum skal ha som mål å utvide og reetablere områder med uberørt natur, og etablere 
flere områder i marka hvor man befinner seg minst en kilometer unna tyngre inngrep i 
alle retninger.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Utkast til naturmangfoldstrategi for Bærum kommune legges ut til offentlig høring.

Behandlingen i møtet:
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Forslag fremmet av Cristin Xiaojun Liu, MDG
1. Når Norges forpliktelser i FNs nye naturavtale vedtas skal det vurderes å følge opp med 
lokal politikk for Bærum som bidrar til å oppnå disse målene.

FN er i ferd med å utvikle avtaler som forplikter medlemslandene til mer og raskere 
handling for å løse naturkrisen. Norge vil påta seg slike forpliktelser. Selv om omfang og 
form på forpliktelsene ikke er kjent ennå er det sikkert at rask handling er avgjørende. Et 
prinsippvedtak nå om å justere Bærums naturmangfoldsstrategi når forpliktelsene er 
kjent vil sikre raskere lokal handling enn å vente på neste ordinære rullering av 
naturmangfoldstrategien.

2. Bærum skal ha som mål å utvide og reetablere områder med uberørt natur, og etablere 
flere områder i marka hvor man befinner seg minst en kilometer unna tyngre inngrep i 
alle retninger.

Forslag fremmet av Maria Barstad Sanner, H
1. Utkast til naturmangfoldstrategi for Bærum kommune legges ut til offentlig høring.
2. Kommunedirektøren bes utvikle en metodikk for arealregnskap som kan rapporteres 
årlig og brukes til å følge opp målet.
3. Temaet "Reparasjon og restaurering av ødelagt natur" tas inn i strategien.
4. Bærum kommune har som mål å være arealnøytral.

Votering:
Cristin Lius forslag punkt 1 fikk 6 stemmer (MDG, 2Ap, 2V, R) og falt.
Cristin Lius forslag punkt 2 fikk 2 stemmer (MDG, R) og falt.
Maria Barstad Sanners forslag punkt 1, 2 og 3 ble enstemmig vedtatt.
Maria Barstad Sanners forslag punkt 4 fikk 6 stemmer (2V, 2Ap, MDG, Sp) og falt.

FSK - 159/22 - 26.10.2022:
Vedtak:
1. Utkast til naturmangfoldstrategi for Bærum kommune legges ut til offentlig høring.
2. Kommunedirektøren bes utvikle en metodikk for arealregnskap som kan rapporteres 
årlig og brukes til å følge opp målet.
3. Temaet "Reparasjon og restaurering av ødelagt natur" tas inn i strategien.

Sak 160/22: Bibliotekmelding - Revidert forslag til Bibliotekplan med 
prioriterte tiltak

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-20.10.2022-098/22
Vedtak:
Saken utsettes til neste møte.
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Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Bibliotekplan med prioriterte tiltak vedtas
2. Kommunedirektøren bes fremme sak om nødvendige investeringer til opprusting av 

bibliotekene i Sandvika og på Bekkestua, Høvik og Eiksmarka

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Lisbeth Hammer Krog, H
Saken utsettes i påvente av behandlingen i Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur.

Votering:
Ordfører Lisbeth Hammer Krogs forslag ble enstemmig vedtatt.

FSK - 160/22 - 26.10.2022:
Vedtak:
Saken utsettes i påvente av behandlingen i Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur.

Sak 161/22: Barnehagebehovsanalyse 2022-2041 Kommunedirektørens 
forslag

Hovedutvalg for barn og unge-18.10.2022-066/22
Innstilling:

1. Barnehagebehovsanalysen 2022-2041 legges til grunn for videre utredning og 
prosjektering av nye barnehageprosjekter. Vedtak av realisering skjer ved 
behandling av kommunens budsjett – og økonomiplan. 

2. Den videre planleggingen av kapasitetsøkninger innenfor barnehagesektoren 
skal skje med basis i følgende føringer:

a. Kapasitetsøkninger skal så langt det er mulig lokaliseres til områder 
med kapasitetsutfordringer

b. Utbyggingen av nye barnehager skal fordeles hensiktsmessig mellom 
kommunen selv og private aktører

3. Analysen revideres annethvert år med oppdaterte befolkningsprognoser

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. Barnehagebehovsanalysen 2022-2041 legges til grunn for videre utredning og 

prosjektering av nye barnehageprosjekter. Vedtak av realisering skjer ved 
behandling av kommunens budsjett – og økonomiplan. 

2. Den videre planleggingen av kapasitetsøkninger innenfor barnehagesektoren 
skal skje med basis i følgende føringer:

a. Kapasitetsøkninger skal så langt det er mulig lokaliseres til områder 
med kapasitetsutfordringer

b. Utbyggingen av nye barnehager skal fordeles hensiktsmessig mellom 
kommunen selv og private aktører

3. Analysen revideres annethvert år med oppdaterte befolkningsprognoser
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Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Stein Stugu, R
1. Det utarbeides en ny barnehagebehovsanalyse
2. Størrelse skal være maksimalt 120 barn
3. Barnehagene skal etableres sentralt i boområder
4. Det lages et tydelig skille mellom kommersielle og ideelle barnehager
5. Ved avvikling av kommersielle barnehager legges det fram en plan om hvordan ideelle 
eller kommunen kan overta
6. Planen skal også se på rekrutteringsmuligheten av ansatte i barnehagens nærområde

Forslag fremmet av Kjell Maartmann-Moe, Ap
Alternativ til innstillingens punkt 2:
Utbyggingen av nye barnehager skal skje slik at kommunen selv eier og driver minst 50 % 
av barnehageplassene.

Forslag fremmet av Ragnar Molland, Sp
Barnehagene skal fortrinnsvis angis med sitt stedlige navn i stedet for å navngis som 
avdeling under en annen barnehage (på grunn av felles ledelse).

Forslag fremmet av Kjell Maartmann-Moe, Ap
Fellesforslag Ap, Sp
Barnehagene skal lokaliseres slik at det i minst mulig grad er nødvendig å bruke bil for å 
bringe barna til og fra barnehagen.

Votering:
Stein Stugus forslag punkt 1 og 6 fikk 1 stemme (R) og falt.
Stein Stugus forslag 2 fikk 2 stemmer (R, Sp) og falt.
Stein Stugus forslag 3 og 4 fikk 4 stemmer (R, 2Ap, Sp) og falt.
Stein Stugus forslag 5 fikk 3 stemmer (R, 2Ap) og falt.
Ragnar Mollands forslag fikk 5 stemmer (Sp, 2Ap, MDG, R) og falt.
Fellesforslag Ap, Sp fremmet av Kjell Maartmann-Moe fikk 5 stemmer (2Ap, MDG, Sp, R) 
og falt.
Innstillingen punkt 1 ble vedtatt mot 1 stemme (R).
Innstillingen punkt 2 a ble enstemmig vedtatt.
Ved alternativ votering mellom innstillingen punkt 2b og Kjell Maartmann-Moes forslag 
ble innstillingen vedtatt mot 4 stemmer (2Ap, Sp, R).
Innstillingen punkt 3 ble enstemmig vedtatt.

FSK - 161/22 - 26.10.2022:
Innstilling:

1. Barnehagebehovsanalysen 2022-2041 legges til grunn for videre utredning og 
prosjektering av nye barnehageprosjekter. Vedtak av realisering skjer ved 
behandling av kommunens budsjett – og økonomiplan. 
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2. Den videre planleggingen av kapasitetsøkninger innenfor barnehagesektoren 
skal skje med basis i følgende føringer:

a. Kapasitetsøkninger skal så langt det er mulig lokaliseres til områder 
med kapasitetsutfordringer

b. Utbyggingen av nye barnehager skal fordeles hensiktsmessig mellom 
kommunen selv og private aktører

3. Analysen revideres annethvert år med oppdaterte befolkningsprognoser

Sak 162/22: Økonomimelding II - 2022

Utvalg for samarbeid-18.10.2022-030/22
Innstilling:

1. Økonomimelding II 2022 tas til orientering.
2. Budsjettjusteringer for 2022 vedtas i henhold til vedlegg. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å omdisponere deler av mindreforbruket til å 

dekke merutgifter som følge av tiltak rettet mot barn og unge som er rammet av 
lærerstreiken. 

Hovedutvalg for bistand og omsorg-19.10.2022-065/22
Innstilling:

1. Økonomimelding II 2022 tas til orientering.
2. Budsjettjusteringer for 2022 vedtas i henhold til vedlegg. 

Hovedutvalg for barn og unge-18.10.2022-065/22
Innstilling: 

1. Økonomimelding II 2022 tas til orientering.
2. Budsjettjusteringer for 2022 vedtas i henhold til vedlegg. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å omdisponere deler av mindreforbruket til å 

dekke merutgifter som følge av tiltak rettet mot barn og unge som er rammet av 
lærerstreiken. 

4. Kommunedirektøren bes legge frem et notat om hvordan mindreutgifter som følge 
av lærerstreiken med MNOK 25,7 er tenkt benyttet. Det gjelder både hvilke 
konkrete merutgifter innen kommunalsjefområdet som dekkes og hvilke konkrete 
merutgifter innen tiltak rettet mot barn og unge som er rammet av streiken som 
dekkes.

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-20.10.2022-092/22
Innstilling:

1. Økonomimelding II 2022 tas til orientering.
2. Budsjettjusteringer for 2022 vedtas i henhold til vedlegg. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å omdisponere deler av mindreforbruket til å 

dekke merutgifter som følge av tiltak rettet mot barn og unge som er rammet av 
lærerstreiken. 

4. Fritidsstipendpotten økes med 2 millioner kroner.
En eventuell ubenyttet del av potten overføres til ordningen for 2023.
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Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. Økonomimelding II 2022 tas til orientering.
2. Budsjettjusteringer for 2022 vedtas i henhold til vedlegg. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å omdisponere deler av mindreforbruket til å 

dekke merutgifter som følge av tiltak rettet mot barn og unge som er rammet av 
lærerstreiken. 

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen fra Hovedutvalg miljø, idrett og kultur ble enstemmig vedtatt.
Punkt 4 i innstillingen fra hovedutvalg barn og unge ble ikke votert da det er å anse som et 
vedtak i hovedutvalget.

FSK - 162/22 - 26.10.2022:
Innstilling:

1. Økonomimelding II 2022 tas til orientering.
2. Budsjettjusteringer for 2022 vedtas i henhold til vedlegg. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å omdisponere deler av mindreforbruket til å 

dekke merutgifter som følge av tiltak rettet mot barn og unge som er rammet av 
lærerstreiken. 

4. Fritidsstipendpotten økes med 2 millioner kroner.
En eventuell ubenyttet del av potten overføres til ordningen for 2023.

Sak 163/22: Innbyggerforslag, jf. kommuneloven § 12-1: "Fjern 
Fornebuskatten" - Svar på spørsmål

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Bærum kommune opprettholder dagens eier- og  driftsform for Nansenparken .

Behandlingen i møtet:

Votering:
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble vedtatt mot 1 stemme (Sp).

FSK - 163/22 - 26.10.2022:
Innstilling:
Bærum kommune opprettholder dagens eier- og  driftsform for Nansenparken . 
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Sak 164/22: Henie Onstad kunstsenter- søknad om tilskudd

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-20.10.2022-099/22
Vedtak:
Saken utsettes og sees i sammenheng med BØP-behandlingen.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Alternativ 1: Bærum kommune bevilger inntil  7 millioner kroner til Henie Onstad 
Kunstsenter for ombygging av arealer for etablere en ny verkstedhall, nytt galleri for 
samlingen, samt etablering av et visningsrom for foto og nye medier . Støtten gis under 
forutsetning av at  kommunens bidrag utgjør maksimalt 1/3 av investeringskostnadene. 

Alternativ 2: Bærum kommune viser til sin årlige støtte til Henie Onstad Kunstsenter og 
kan ikke imøtekomme søknaden om ytterligere støtte for  ombygging av arealer. 

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Lisbeth Hammer Krog, H
Saken utsettes i påvente av behandlingen i Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur.

Votering:
Ordfører Lisbeth Hammer Krogs forslag ble enstemmig vedtatt.

FSK - 164/22 - 26.10.2022:
Vedtak:
Saken utsettes i påvente av behandlingen i Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur.

Sak 165/22: Innføring av fullskala henteordning for glass- og 
metallemballasje

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-20.10.2022-103/22
Innstilling:

1. Fullskala henteordning for glass- og metallemballasje innføres for private 
husholdninger i hele Bærum kommune. 

2. Gebyrendring vedtas i forbindelse med budsjett- og økonomiplan fra 2024.
3. Kommunedirektøren bes markedsføre bedre at farlig avfall/EE-avfall kan kastes på 

"Isi på hjul"
4. Kommunedirektøren bes gjøre en ny vurdering av hvordan farlig avfall og EE-avfall 

kan inngå i ny henteordning på sikt

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Fullskala henteordning for glass- og metallemballasje innføres for private 
husholdninger i hele Bærum kommune. 
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2. Gebyrendring vedtas i forbindelse med Budsjett og økonomiplan fra 2024.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

FSK - 165/22 - 26.10.2022:
Vedtak:

1. Fullskala henteordning for glass- og metallemballasje innføres for private 
husholdninger i hele Bærum kommune. 

2. Gebyrendring vedtas i forbindelse med budsjett- og økonomiplan fra 2024.
3. Kommunedirektøren bes markedsføre bedre at farlig avfall/EE-avfall kan kastes på 

"Isi på hjul"
4. Kommunedirektøren bes gjøre en ny vurdering av hvordan farlig avfall og EE-avfall 

kan inngå i ny henteordning på sikt

Sak 166/22: Plan for visuell kunst i offentlige rom i Bærum

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-20.10.2022-100/22
Vedtak:
Saken utsettes til neste møte.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. 1% av kommunens investeringer til bygg, anlegg og uteområder avsettes til 

kunst i offentlig tilgjengelige rom i tråd med føringer gjengitt i saken.

2. Retningslinjer for Bærum kommunes kunstsamling vedtas.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Lisbeth Hammer Krog, H
Saken utsettes i påvente av behandlingen i Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur.

Votering:
Ordfører Lisbeth Hammer Krogs forslag ble enstemmig vedtatt.

FSK - 166/22 - 26.10.2022:
Vedtak:
Saken utsettes i påvente av behandlingen i Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur.
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Sak 167/22: Lønnås sykehjem - totalrehabilitering av bygg

Hovedutvalg for bistand og omsorg-19.10.2022-070/22
Innstilling:

1. Kommunedirektørens forslag om rehabilitering av Lønnås sykehjem tas til 
orientering.

2. Prosjektets totalkostnad 122,3 mill.kr. finansieres i sin helhet av budsjetterte BØP-
midler, herav gjenværende budsjetterte BØP-midler fra LØFT-prosjektet med 52,5 
mill.kr. samt omdisponering av budsjetterte BØP-midler til formuesbevarende 
eiendomsvedlikehold med 69,8 mill.kr.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. Kommunedirektørens forslag om rehabilitering av Lønnås sykehjem tas til 

orientering.
2. Prosjektets totalkostnad 122,3 mill.kr. finansieres i sin helhet av budsjetterte BØP-

midler, herav gjenværende budsjetterte BØP-midler fra LØFT-prosjektet med 52,5 
mill.kr. samt omdisponering av budsjetterte BØP-midler til formuesbevarende 
eiendomsvedlikehold med 69,8 mill.kr.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

FSK - 167/22 - 26.10.2022:
Vedtak:

1. Kommunedirektørens forslag om rehabilitering av Lønnås sykehjem tas til 
orientering.

2. Prosjektets totalkostnad 122,3 mill.kr. finansieres i sin helhet av budsjetterte BØP-
midler, herav gjenværende budsjetterte BØP-midler fra LØFT-prosjektet med 52,5 
mill.kr. samt omdisponering av budsjetterte BØP-midler til formuesbevarende 
eiendomsvedlikehold med 69,8 mill.kr.

Sak 168/22: Rykkinnhallen Hall B rehabilitering/nybygg

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-20.10.2022-097/22
Innstilling:

1. Kommunedirektørens anbefaling om nybygg fremfor rehabilitering av eksisterende 
bygg tas til orientering.

2. Investering på 68,0 mill.kr. inndekkes gjennom omdisponering av 35,0 mill.kr. 
budsjetterte budsjettmidler fra rehabilitering til investering samt innmeldt 
tilleggsbevilgning på 33,0 mill.kr. i BØP 2023-2026. 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. Kommunedirektørens anbefaling om nybygg fremfor rehabilitering av eksisterende 

bygg tas til orientering.
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2. Investering på 68,0 mill.kr. inndekkes gjennom omdisponering av 35,0 mill.kr. 
budsjetterte budsjettmidler fra rehabilitering til investering samt innmeldt 
tilleggsbevilgning på 33,0 mill.kr. i BØP 2023-2026. 

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Dag Egil Strømme, H
1. Ny Rykkinnhall etableres med takhøyde som gjør hallen godkjent for/egnet for 
cheerleading.
2. KD bes om å utrede ny turnhall inklusiv reguleringsmessige forhold, enten ved siden av 
Rykkinnhallen eller ved Bærum Idrettspark.

Forslag fremmet av Lisbeth Hammer Krog, H
Saken utsettes til møtet 16.11.2022 grunnet stor saksmengde.
Dag Egil Strømmes forslag følger saken.

Votering:
Ordfører Lisbeth Hammer Krogs forslag ble enstemmig vedtatt.

FSK - 168/22 - 26.10.2022:
Vedtak:
Saken utsettes til møtet 16.11.2022 grunnet stor saksmengde.
Dag Egil Strømmes forslag følger saken.

Sak 169/22: Referatsaker

Forslag til vedtak: 
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Dokumentnummer Tittel
1. KOSTRA-nøkkeltall 2021 - Analyse av ressursbruk og tjenestedata for 

Bærum, sammenlignet med ASSS-kommunene og Asker
2. Orientering - Bærum kommune avslutter prosess om etablering av 

FN innovasjonssenter i Bærum
3. Administrativ høringsuttalelse i høring om forbud mot 

konverteringsterapi
4. Notat - Status energiknapphet fra et beredskapsperspektiv - vedlegg 

til MIK sak102/22
5. Svar på spørsmål fra leder for Hovedutvalg barn og unge Haakon 

Kvenna Veum (H)
6. Svar på spørsmål fra representanten Barstad Sanner (H) vedrørende 

investeringstilskudd for sykehjemsplasser

Behandlingen i møtet:

Votering:



16

Tatt til orientering.

FSK - 169/22 - 26.10.2022:
Vedtak:
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Sak 170/22: Ekstraordinære tiltak for energisparing

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-20.10.2022-102/22
Innstilling:
Kommunedirektøren bes gjennomføre tiltak for redusert energibruk i kommunens bygg 
og anlegg. Følgende tiltak gjennomføres så raskt som mulig. 

1. Optimalisere energikilder og energibruk i kommunale eiendommer.
2. Tilpasset bruk av utendørsbelysning.
3. Kunstisen på Hundsund skal legges i henhold til avtale om is til 1. november, gitt at 

værforholdene tillater det. Åpning skal ikke utsettes som følge av strømsparetiltak.
4. Varmtvannsdagen i Berger svømmehall skal beholdes.
5. Eventuelle nye forslag fra administrasjonen om ytterligere strømsparetiltak skal 

behandles politisk.

Konkret gjennomføring skal drøftes og søkes tilpasset gjennom intern og ekstern 
brukermedvirkning og dialog.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Kommunedirektøren bes gjennomføre tiltak for redusert energibruk i kommunens bygg 
og anlegg. Følgende tiltak gjennomføres så raskt som mulig. 

1. Optimalisere energikilder og energibruk i kommunale eiendommer.
2. Tilpasset bruk av utendørsbelysning.
3. Tilpasset oppstart av islegging på Hundsund kunstis. 
4. Varmtvannsdag i Berger svømmehall flyttes til annet svømmeanlegg.

Konkret gjennomføring skal drøftes og søkes tilpasset gjennom intern og ekstern 
brukermedvirkning og dialog.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

FSK - 170/22 - 26.10.2022:
Vedtak:
Kommunedirektøren bes gjennomføre tiltak for redusert energibruk i kommunens bygg 
og anlegg. Følgende tiltak gjennomføres så raskt som mulig. 

1. Optimalisere energikilder og energibruk i kommunale eiendommer.
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2. Tilpasset bruk av utendørsbelysning.
3. Kunstisen på Hundsund skal legges i henhold til avtale om is til 1. november, gitt at 

værforholdene tillater det. Åpning skal ikke utsettes som følge av strømsparetiltak.
4. Varmtvannsdagen i Berger svømmehall skal beholdes.
5. Eventuelle nye forslag fra administrasjonen om ytterligere strømsparetiltak skal 

behandles politisk.

Konkret gjennomføring skal drøftes og søkes tilpasset gjennom intern og ekstern 
brukermedvirkning og dialog.

Sak 171/22: Henvendelser og innspill

Forslag til vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Dokumentnummer Tittel
7. BIR – innspill strømstøtte
8. Innspill til hovedutvalg barn og unge fra Trygge barnehager AS
9. Innspill fra Monica Stålem og Mette Vigsnæs - På tide å sette 

barnehagene på dagsorden

Behandlingen i møtet:

Votering:
Tatt til orientering.

FSK - 171/22 - 26.10.2022:
Vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Sak 172/22: Forslag til ordning med "kortsiktig likviditetslån" -  kommunal 
forskuttering av statlig strømstøtte til frivillige organisasjoner/idrettslag

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-20.10.2022-106/22
Innstilling:

1. Kommunen oppfordrer frivillige organisasjoner til å benytte de statlige ordninger, 
samt finne løsninger på resterende likviditetsutfordringer i samarbeid med 
strømleverandør og egen bank. 

2. Bærum kommune oppretter en ordning for frivillige organisasjoner som har 
betydelige likviditetsutfordringer i påvente av utbetaling av den statlige 
strømstøtten. Ordningen er midlertidig og innebærer å yte kortsiktige likviditetslån.

3. Utlånsordningen forvaltes innenfor en ramme på 20 millioner kroner.
4. Kommunedirektøren administrerer ordningen. 
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5. Ordningen er direkte knyttet opp til statens strømstøtte for frivillig sektor og 
opphører når den statlige ordningen avvikles. Ved en tidsbegrenset forlengelse av 
den statlige ordningen vil den kommunale ordningen også forlenges. Ved vesentlig 
endring i den statlige ordningen kan Kommunedirektøren avgjøre om grunnlaget for 
ordningen fortsatt er til stede og eventuelt avvikle ordningen.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. Kommunen oppfordrer frivillige organisasjoner til å benytte de statlige ordninger, 

samt finne løsninger på resterende likviditetsutfordringer i samarbeid med 
strømleverandør og egen bank. 

2. Bærum kommune oppretter en ordning for frivillige organisasjoner som har 
betydelige likviditetsutfordringer i påvente av utbetaling av den statlige 
strømstøtten. Ordningen er midlertidig og innebærer å yte kortsiktige 
likviditetslån.

3. Utlånsordningen forvaltes innenfor en ramme på 20 millioner kroner.
4. Kommunedirektøren administrerer ordningen. 
5. Ordningen er direkte knyttet opp til statens strømstøtte for frivillig sektor og 

opphører når den statlige ordningen avvikles. Ved en tidsbegrenset forlengelse av 
den statlige ordningen vil den kommunale ordningen også forlenges. Ved vesentlig 
endring i den statlige ordningen kan Kommunedirektøren avgjøre om grunnlaget 
for ordningen fortsatt er til stede og eventuelt avvikle ordningen.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

FSK - 172/22 - 26.10.2022:
Vedtak:

1. Kommunen oppfordrer frivillige organisasjoner til å benytte de statlige ordninger, 
samt finne løsninger på resterende likviditetsutfordringer i samarbeid med 
strømleverandør og egen bank. 

2. Bærum kommune oppretter en ordning for frivillige organisasjoner som har 
betydelige likviditetsutfordringer i påvente av utbetaling av den statlige 
strømstøtten. Ordningen er midlertidig og innebærer å yte kortsiktige likviditetslån.

3. Utlånsordningen forvaltes innenfor en ramme på 20 millioner kroner.
4. Kommunedirektøren administrerer ordningen. 
5. Ordningen er direkte knyttet opp til statens strømstøtte for frivillig sektor og 

opphører når den statlige ordningen avvikles. Ved en tidsbegrenset forlengelse av 
den statlige ordningen vil den kommunale ordningen også forlenges. Ved vesentlig 
endring i den statlige ordningen kan Kommunedirektøren avgjøre om grunnlaget for 
ordningen fortsatt er til stede og eventuelt avvikle ordningen.
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Eventuelt

Lisbeth Hammer Krog
ordfører

Tone Halvorsen
formannskapssekretær


